
                                       Styremøte Gran Idrettsråd 13.03.2023 

 

1. Innkallingen godkjent 

 

2. Sak vedr kommunal andel for tippemidler ble ikke behandlet på siste kommunestyremøte. Siste 

oppdatering fra rådmann er at etterslepet på ca 4,6 MNOK kvitteres ut i 2023. Fortsatt er 

rådmannens innstilling at dagens ordning for tilskudd avvikles, og at nye prosjekt vurderes 

individuelt 

 

3. Else Hagen Lyngstad gikk igjennom søkerlisten for kommunale tilskudd. De fleste har søkt - Else 

purrer de som ikke har søkt (fristen var 1. mars).  

 

 

 

 


